



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2008-135**

under the

**VITAL STATISTICS ACT
(O.C. 2008-454)**

Filed October 29, 2008

1 Section 2 of New Brunswick Regulation 93-104 under the Vital Statistics Act is amended

(a) by repealing paragraph (a) and substituting the following:

(a) for a short form birth certificate \$25.00;

(b) by repealing paragraph (c) and substituting the following:

(c) for a certified marriage or death certificate . \$25.00;

(c) by adding after paragraph (c) the following:

(c.1) for a long form birth certificate \$30.00;

2 Subsection 2.1(1) of the Regulation is amended by striking out “one wallet size birth certificate” and substituting “one short form birth certificate”.

3 The Regulation is amended by adding after section 2.1 the following:

2.2(1) A person who requests the production of a birth certificate on an expedited basis shall pay a fee of \$50.00.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2008-135**

pris en vertu de la

**LOI SUR LES STATISTIQUES DE L'ÉTAT CIVIL
(D.C. 2008-454)**

Déposé le 29 octobre 2008

1 L'article 2 du Règlement du Nouveau-Brunswick 93-104 pris en vertu de la Loi sur les statistiques de l'état civil est modifié

a) par l'abrogation de l'alinéa a) et son remplacement par ce qui suit :

a) pour un certificat de naissance abrégé. . . 25,00 \$;

b) par l'abrogation de l'alinéa c) et son remplacement par ce qui suit :

c) pour un certificat attesté de mariage ou de décès 25,00 \$;

c) par l'adjonction de ce qui suit après l'alinéa c) :

c.1) pour un certificat de naissance détaillé. 30,00 \$;

2 Le paragraphe 2.1(1) du Règlement est modifié par la suppression de « un certificat de naissance de format portefeuille » et son remplacement par « un certificat de naissance abrégé ».

3 Le Règlement est modifié par l'adjonction de ce qui suit après l'article 2.1 :

2.2(1) Quiconque demande l'établissement rapide d'un certificat de naissance paie un droit de 50,00 \$.

2.2(2) The fee prescribed in subsection (1) is in addition to a fee prescribed in paragraph 2(a) or (c.1), as the case may be.

2.2(3) The Registrar General may waive payment of the fee prescribed in subsection (1) for compassionate reasons.

4 *This Regulation comes into force on November 1, 2008.*

2.2(2) Le droit qu'exige le paragraphe (1) s'ajoute à celui qu'exige l'alinéa 2a) ou c.1), selon le cas.

2.2(3) Le registraire général peut, pour des motifs humanitaires, accorder une dispense de paiement du droit qu'exige le paragraphe (1).

4 *Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} novembre 2008.*